



Urocalm

*lactose- &
gluten-free*



GB

Helps to control urinary tract infections

Urinary tract infections are frequent ailments that should nevertheless be taken seriously and treated adequately. They are caused by the colonization of the urinary tract by bacteria that cause inflammation accompanied by typical discomforts such as painful, frequent and difficult urination.

Doppelherz® aktiv Urocalm combines the properties of cranberry and dandelion for a more efficient fight against recurrent urinary tract infections.

The therapeutic potential of **Cranberry** is long known from the first inhabitants of North America where this plant originates from. It is naturally rich in vitamin C and in flavonoids that act against urinary infections. By preventing bacteria from sticking on the inner walls of the bladder and of the urethra, cranberry flavonoids promote their elimination with urine flow.

Dandelion is well-known for its depurative and diuretic properties. It increases urine flow and helps to flush pathogenic bacteria out of the urinary tract. More generally dandelion is considered useful in the elimination of toxic metabolites.

One tablet contains:

400 mg Cranberry extract, 50 mg Dandelion powder.

Recommendation:

Take 1 tablet daily at meal with enough liquid. Do not chew.

Do not exceed the stated recommended daily dosage!
Food supplements should not be used as a substitute for a varied diet.
The product should be stored out of the reach of children.

Energetic value:

1 tablet corresponds to 1 kcal/4 kJ.

Do not store above 25 °C.


Queisser
PHARMA

GmbH & Co. KG
Schleswiger Str. 74
24941 Flensburg
Germany
email: info@queisser.de
www.doppelherz.com



Urocalm

Sans gluten
ni lactose



F

Aide à contrôler les infections urinaires

Les infections urinaires sont des maux courants qu'il faut néanmoins prendre au sérieux et traiter de façon adéquate. Elles ont pour cause la colonisation des voies urinaires par des bactéries qui provoquent une inflammation accompagnée de gênes typiques comme des mictions douloureuses, fréquentes et difficiles.

Doppelherz® aktiv Urocalm combine les propriétés de la cranberry et du pissenlit pour un combat plus efficace contre les infections urinaires récurrentes.

Le fruit de la canneberge ou **cranberry** était déjà reconnue pour ses propriétés thérapeutiques par les premiers habitants de l'Amérique du Nord, d'où cette plante est originaire. En plus d'être naturellement riche en vitamine C, la cranberry contient des flavonoïdes susceptibles d'agir contre les infections urinaires. Leur principe d'action repose sur l'inhibition de l'adhésion des bactéries responsables des infections sur les parois internes de l'urètre et de la vessie, ce qui favorise leur élimination avec le flux d'urine.

Le **pissenlit** est connu pour ses qualités dépuratives et diurétiques. En augmentant le débit urinaire, le pissenlit favorise le nettoyage du système urinaire et l'élimination des bactéries pathogènes. D'une manière plus générale, il aide à détoxifier l'organisme et éliminer plus rapidement les déchets métaboliques.

Un comprimé contient:

400 mg d'extrait de Cranberry, 50 mg de poudre de Pissenlit.

Dose recommandée:

Avaler 1 comprimé par jour au repas avec suffisamment de liquide, sans mâcher.

Ne pas dépasser la dose journalière recommandée.

Les compléments alimentaires ne peuvent remplacer une alimentation variée et équilibrée.

Tenir hors de la portée des enfants.

Valeur énergétique:

1 comprimé correspond à 1 kcal/4 kJ.

A conserver à une température ne dépassant pas 25 °C.

NAFDAG Reg. No.: A7-1649L


Queisser
PHARMA

GmbH & Co. KG
Schleswiger Str. 74
24941 Flensburg
Allemagne
email: info@queisser.de
www.doppelherz.com